
         Protokół Nr 8/2017 
             z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy  

                 w dniu 30 marca 2017 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – p. Lech 

Brzozowski, Członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Henryk Klimaszewski, Sekretarz 

Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Dyrektor Zespołu Opieki 

Zdrowotnej – p. Anna Osłowska, Z-ca Dyrektora ds. administracyjnych Zespołu Opieki 

Zdrowotnej – p. Agnieszka Malinowska, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – p. Jacek 

Dłuski, Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz, 

Kierownik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska – p. Agnieszka Szczepkowska, 

Inspektor Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – p. Sławomir 

Knapiński. 

 Obrady otworzył i poprowadził Przewodniczący Zarządu – p. Grzegorz Napiwodzki. 

 

Porządek obrad: 
I. Zespół Opieki Zdrowotnej: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy za 2016 rok. 

2. Informacja o stanie przygotowań do rozbudowy szpitala. 
II. Wydział Finansowy: 

1. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1) sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 2016. 
2) informacji o stanie mienia Powiatu Nidzickiego. 

2. Bilans z wykonania budżetu jst za rok 2016. 
3. Rozpatrzenie pisma Banku Spółdzielczego w Nidzicy w sprawie obsługi bankowej 

budżetu powiatu od 1.07.2017 r. 
III. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Panu Zygmuntowi 
Mikołajewskiemu, reprezentującemu INSTYTUT ZRÓWNOWAŻONEGO 
ROZWOJU Sp. Z O.O., ul. Elewatorska 17 lok. 1, 15-620 Białystok. 

IV. Powiatowy Zarząd Dróg: 
1. Podjęcie uchwały w sprawie unieważnienia  postępowania  o udzielenie zamówienia 

publicznego nr 01/2017 przeprowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na 
zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1558N Krokowo – Szkudaj – Powierż 
dł. 5,638 km wraz z opracowaniem dokumentacji projektowej”. 

V. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 
1. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczeń  znajdujących się w budynku 
przy ul. Wyborskiej 12 stanowiącym własność Powiatu Nidzickiego, będącym w 
trwałym zarządzie Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy, 

2) wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia o pow. 145,50 m2  i 
przyległego placu, stanowiących własność Powiatu Nidzickiego, będących w 
trwałym zarządzie Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy 

2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 
1) wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczeń  znajdujących się w budynku 

przy ul. Wyborskiej 12 stanowiącym własność Powiatu Nidzickiego, będącym w 
trwałym zarządzie Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy, 
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2) wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia o pow. 145,50 m2  i 
przyległego placu, stanowiących własność Powiatu Nidzickiego, będących w 
trwałym zarządzie Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy. 

3. Informacje o gospodarowaniu nieruchomościami powiatowymi. 
VI. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1) wyboru ofert złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na wsparcie w 

realizacji zadań publicznych w 2017 roku, 
2) wyboru ofert złożonych na realizację w 2017 roku zadania publicznego w zakresie 

działalności na rzecz organizacji pozarządowych i innych podmiotów 
prowadzących działalność pożytku publicznego, 

3) przeprowadzenia kontroli doraźnej w szkołach i placówkach oświatowych 
niepublicznych dotowanych przez Powiat Nidzicki. 

VII. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 
1. Raport sanitarny za 2016 rok dotyczący obiektów, których organem założycielskim jest 

Powiat Nidzicki (Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego). 
 

Na salę obrad dołączyła p. Anna Osłowska i p. Agnieszka Malinowska.  

Ad. I. 1. 
p. Anna Osłowska oraz Agnieszka Malinowska omówiły projekt uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy  za  2016 rok.  

Przychody Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy na planowane 20 296 650,62 zł, za 
2016r. wyniosły 20 515 228,84 zł, co stanowi 101,08 % planu.  

Głównym źródłem przychodów są przychody ze sprzedaży usług w ramach kontraktu z 
Narodowym Funduszem Zdrowia, na planowane 16 863 050,62 zł wyniosły 17 268 549,50 zł, tj. 
102,56 %, a do ogółu przychodów zrealizowanych stanowią 84,17 %. 

Drugą wielkością w ogóle przychodów jest sprzedaż leków w Aptece ogólnodostępnej, na 
planowane 1 920 000,00 zł, przychody ze sprzedaży leków wyniosły 1 583 536,20zł, co stanowi 
82,48 % planu, a w ogóle przychodów  zrealizowanych 7,72 %.  

Pozostałe przychody ze sprzedaży św. medycznych – plan 992 000 zł, wykonano 
1 149 174,38 zł, co stanowi 115,84 % planu, w ogóle przychodów zrealizowanych 5,60 %. 

 Pozostałe przychody zaplanowano w wysokości 521 600,00 zł, a wykonano w wysokości  
513 968,76 zł, tj. 98,54 %. Przychody uzyskano m.in. z: 
- dzierżawy pomieszczeń – plan 395 000,00 zł, wykonano 407 476,17 zł, co stanowi 103,16 % 
planu; 
- sprzedaży ciepła – plan 72 600,00 zł, wykonano 62 016,00zł, tj. 85,42 % planu; 
- pozostałe przychody niemedyczne – plan 54 000,00 zł, wykonano 44 476,59 zł, tj. 82,36 % 
planu. 

 
Koszty Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy na planowane 20 296 209,71 zł r. wyniosły 

za 2016r. 20 217 214,85 zł co stanowi 99,61%. 
Główną pozycją kosztów są wynagrodzenia pracownicze wraz z pochodnymi od 

wynagrodzeń, które zaplanowano w wysokości 6 937 090,95 zł, wykonanie wyniosło 
7 097 041,26 zł, tj. 102,31 % planu, co stanowi  35,10 % ogółu poniesionych kosztów. 
Na kontrakty lekarskie i pielęgniarskie zaplanowano kwotę 6 149 073,31 zł, wykonano 
6 638 883,51 zł, tj. 107,97 %, co stanowi 32,84% ogółu poniesionych kosztów.  

Razem na wynagrodzenia i pochodne w ZOZ Nidzica zaplanowano kwotę 13 086 164,26 
zł, koszty za 2016r. wyniosły 13 735 924,77 zł, tj. 104,97 %, co stanowi 67,94% ogółu 
poniesionych kosztów.  
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Dużą pozycję kosztów stanowią koszty zakupu leków do Apteki ogólnodostępnej, które 
na planowane 1 616 233,00 zł, wyniosły 1 272 528,24 zł, co stanowi 78,73% planu, do ogółu 
poniesionych  kosztów 6,29%.  

Ponadto na dzień 31.12.2016 r. ZOZ realizując zadania statutowe poniósł koszty m.in. na: 
- leki, sprzęt medyczny oraz odczynniki wyniosły 1 872 242,53 zł, tj. 106,89% planu , 9,26% 
ogółu poniesionych kosztów;  
- koszty za media(gaz, woda i ścieki, energia elektryczna) wyniosły 507 178,52 zł, tj. 95,37% 
planu,     2,51% ogółu poniesionych kosztów; koszty  samej energii stanowią kwotę  191 710,56 
zł co stanowi 102,85% planu,  
- wyżywienie pacjentów szpitala 449 099,40 zł, tj.89,64% planu , 2,22 % ogółu poniesionych 
kosztów; 
- amortyzacja 997 262,59zł, tj. 108,40% planu,  co stanowi 4,93 % ogółu poniesionych kosztów; 
- naprawy, remonty oraz konserwacje wyniosły 277 869,23zł, tj. 69,38% planu, 1,37% ogółu 
poniesionych kosztów. Ujęto w planie wykonanie oświetlenia awaryjnego, koszt 109 190,91 zł  
zwiększył wartość budynku. Na powyższe otrzymano dofinansowanie z Powiatu Nidzickiego w 
wysokości 100 000,00 zł. ; 
- ubezpieczenia 163 563,52 zł tj. 94,00% planu, co stanowi 0,81 % ogółu poniesionych kosztów, 
- paliwo 89 724,12 zł, tj. 100,81% planu, co stanowi 0,44 % ogółu poniesionych kosztów, 
- odsetki z tyt. obsługi długu w tym kredytów i pożyczek wyniosły 15 732,44 zł, tj. 133,33% 
planu, co stanowi  0,08% ogółu poniesionych kosztów. 

Ponadto duże odchylenia wykonania względem planu wystąpiły w następujących 
pozycjach: 
- szkolenia i podnoszenie kwalifikacji personelu – dofinansowanie z KFS w wysokości 21 943,00 
zł, przeszkolono 39  pielęgniarek i położnych, 
- utylizacja odpadów medycznych – wzrost ilości oddawanych odpadów do utylizacji, 
- wynik na pozostałych przychodach i kosztach – amortyzacja środków  trwałych, na które ZOZ 
Nidzica otrzymał dofinansowanie. 

Zobowiązania wg sprawozdania Rb-Z na dzień 31.12.2016r. wynoszą 163 324,72 zł, w 
tym wymagalne 0,00 zł. 
Kwota  152 814,72 zł to zobowiązanie z tytułu kredytu na termomodernizację, pożyczka z 
Agencji Rozwoju Przemysłu S.A. na zakup aparatu cyfrowego RTG oraz limit kredytowy w 
BGK. W roku 2016 spłacono kwotę 97 29,32 zł. 

Należności i inne wybrane aktywa finansowe wg sprawozdania Rb-N na dzień 
31.12.2016r. wynoszą 2 669 475,47zł, w tym wymagalne 79 514,25 zł, co stanowi 4,90% ogółu 
należności.  

Na należności wymagalne składają się następujące pozycje: 
- NFZ, ZUS, KRUS kwota 4,35 zł, co stanowi 0,01% ogółu należności wymagalnych, 
- organy sprawiedliwości kwota 234,11 zł, co stanowi  0,29% ogółu należności wymagalnych, 
- przedsiębiorstwa niefinansowe 2 920,66 zł, co stanowi 3,67% ogółu należności wymagalnych, 
- pozostałe krajowe instytucje finansowe 136,55 zł, co stanowi 0,17% ogółu należności 
wymagalnych, 
- gospodarstwa domowe– 76 218,58 zł, co stanowi 95,86% ogółu należności wymagalnych. 

Największą pozycję należności niewymagalnych stanowią należności z Narodowego 
Funduszu Zdrowia, które wyniosły 918 055,13 zł, co stanowi 87,66 % ogółu należności. 
Pozostałe należności niewymagalne to należności z tytułu świadczonych usług od różnych 
jednostek, w tym od niepublicznych zakładów opieki zdrowotnej, przedsiębiorstw oraz osób 
prywatnych i inne, które wynoszą 49 752,64 zł, tj. 4,75 %. ogółu należności. 

Gotówka oraz depozyty na żądanie to kwota 1622 153,45 zł,  co stanowi 60,77 % ogółu 
należności i innych aktywów finansowych. 

Zarząd bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 257/2017 w sprawie 
sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 
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Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy za 2016 rok, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 
Ad. I. 2.  

Następnie p. Anna Osłowska i p. Agnieszka Malinowska przedstawiły informacje na 

temat przygotowań do rozbudowy szpitala w Nidzicy.  

p. Agnieszka Malinowska poinformowała, że wystąpiły do samorządów o przesłanie kopii 

podjętych uchwał w sprawie poręczenia kredytu dla ZOZ oraz zaprosiły do współuczestnictwa w 

pracach przetargowych. Dodała, że z Powiatu otrzymały już wskazaną osobę i liczą na dużą 

pomoc p. Jolanty Tymińskiej – Kierownika Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania 

Kryzysowego. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, aby wszystkie samorządy, które 

współuczestniczą w procesie inwestycyjnym były na bieżąco informowane o działaniach w 

zakresie realizacji tego zadania.  

p. Agnieszka Malinowska poinformowała, że ZOZ nie dostał jeszcze żadnej odpowiedzi 

od samorządów o wytypowaniu swojego przedstawiciela.  

Starosta wyraził zdziwienie z tego powodu i zapytał czy jest wyznaczony jakiś konkretny 

termin udzielenia odpowiedzi w tym temacie.   

p. Agnieszka Malinowska odpowiedziała, że termin upłynął 24 marca br.  

Starosta poprosił o wykonanie telefonów do samorządów w ramach przypomnienia.  

p. Agnieszka Malinowska przyjęła prośbę do wiadomości. Oznajmiła, że pierwszym 

etapem przygotowania do rozbudowy szpitala jest podjęcie formalnej uchwały Rady Społecznej o 

poręczeniu kredytu. Przypomniała, że Starosta ustalił termin posiedzenia na 12 kwietnia br. 

Materiały są dopracowywane. Dodała, że ZOZ będzie powoływać z wyznaczonych przez 

samorządy osób Komisję Przetargową i grono specjalistów medycznych jako głos doradczy, gdyż 

nie będą one w stanie uczestniczyć we wszystkich posiedzeniach. Wspomniała także, że na tym 

etapie są prowadzone również rozmowy z bankami, głównie z Bankiem BGK, ponieważ obiecuje 

on korzystną ofertę, ale nie chce jej ujawnić. Trzeba będzie dokonać wyboru w ramach 

ogłoszenia, ponieważ jest to w projekcie unijnym i zgodnie z procedurą przetargową ogłoszenie 

musi pojawić się chociażby na stronie internetowej.  

Starosta zapytał o Bank PKO BP. 

p. Agnieszka Malinowska odpowiedziała, że z Bankiem PKO BP rozmowy są także 

prowadzone.  Dodała, że bardzo ważna dla rozbudowy szpitala jest kwestia Kozłowa, czy będzie 

to formalna uchwała z ich strony, czy też nie.  

Starosta zapytał czy są jakieś wieści z Janowca Kościelnego.  

p. Agnieszka Malinowska odpowiedziała, że nie ma. Po uzyskaniu negatywnej 

odpowiedzi, dalsza korespondencja nie jest kontynuowana.  

p. Anna Osłowska dodała, że już kolejnego dnia otrzymały do wiadomości pismo o 

nieporęczeniu kredytu, dlatego też nie prowadziły dalszej korespondencji w tej sprawie.   

p. Agnieszka Malinowska poinformowała, że wniosek został już złożony do RPO i będzie 

dosyć sprawnie sprawdzany. Część szpitali dostała już uzupełnienia do wniosku i lada chwila 

informacje mogą przyjść do ZOZ w Nidzicy.   

p. Robert Radzymiński zapytał czy dużo szpitali starało się o pieniądze i ile jest środków 

do podziału.  
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p. Agnieszka Malinowska odpowiedziała, że wniosków jest złożonych na 75 mln zł, a do 

podziału jest 20 mln zł.  

p. Anna Osłowska oznajmiła, że wniosek został napisany na maksymalną kwotę i 

powinien być oceniony wysoko. Wspomniała, że ZOZ posiada porozumienie z organem 

założycielskim, dlatego też na etapie uzupełniania wniosku będzie musiał zwrócić się o jego 

kopię.    

Starosta powiedział, że to czysta formalność.  

 p. Anna Osłowska dodała, że już wcześniej wystąpiły z różnego rodzaju pytaniami, aby 

później nie było dodatkowych problemów. Generalnie wszystko jest na tak. Jest zielone światło 

do tego, aby rozpocząć działania. W konkursie są dodatkowe punkty za rozpoczęcie inwestycji.  

Starosta powiedział, że najpierw czekamy na rozstrzygnięcie konkursu.  

p. Anna Osłowska zapytała czy czekamy z rozstrzygnięciem RPO do sierpnia.  

Starosta odpowiedział, że tak. Dodał, że trzeba być ostrożnym. Wie, jakie są głosy 

samorządów. Ewentualnie można zabezpieczyć się przetargiem z klauzulą, że umowa podpisana 

zostanie pod warunkiem pozyskania środków, żeby później nie być niczym związanym. 

p. Anna Osłowska odpowiedziała, że jest to brane pod uwagę i dlatego o to pyta.  

p. Agnieszka Malinowska powiedziała, że wszystko należy wykonywać etapowo.  

Starosta zaznaczył, że należy „wbić łopatę” dopiero jak otrzymamy pieniądze, ponieważ 

takie są uzgodnienia z samorządami.   

p. Agnieszka Malinowska powiedziała, że w takim razie wszystko mogłoby się przedłużać. 

Wspomniała także o wzrastających cenach.   

Starosta oznajmił, że nie mamy innego wyjścia.  

p. Anna Osłowska powiedziała, że generalnie z RPO jest tylko 1/3 tej inwestycji.  

Starosta powiedział, że to nie ma znaczenia. Uzasadnieniem była możliwość zdobycia 

tych środków i że jest to ostatnia szansa w tym okresie programowania. To jest aż 1/3 kosztu 

całej inwestycji.  

p. Anna Osłowska uważa, że jeśli nie dostanie się tych 5 mln, to można po prostu tej 

części nie robić.  

Starosta oznajmił, że należy zrealizować cały projekt, bo padły takie argumenty. 

Rozmawiajmy o całości, możemy ogłosić przetarg, ale czekajmy na rozstrzygnięcie. Takie były 

ustalenia od początku. Inaczej powstanie nowa koncepcja.  

p. Agnieszka Malinowska powiedziała, że można stworzyć koncepcje, żeby zrobić to co 

jest niezbędne do funkcjonowania szpitala, a ta inwestycja będzie zarabiała na siebie i spłacała się 

w tej części.  

Starosta oznajmił, że argumentem do przystąpienia rozbudowy szpitala było zdobycie 

środków i fakt, że jest to ostatnia pula z środków RPO. Przypomniał, że umawialiśmy się, że jeśli 

ta wersja nie będzie zrealizowana trzeba będzie opracować nową koncepcję. Tak od początku 

zakładaliśmy.  

p. Agnieszka Malinowska powiedziała, że w tej sytuacji nie należy się spieszyć.  

Starosta powiedział, że już wcześniej rozmawialiśmy o tym, że na ten czas spinamy całość, 

tak jak były uzgodnienia z Zarządem i Radą.  

p. Agnieszka Malinowska oznajmiła, że inaczej tego nie zrobimy.  

p. Anna Osłowska powiedziała, że założeniem było to, że ZOZ rozpoczyna inwestycję.  
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Starosta powiedział, że wszystko można zrealizować pod jednym warunkiem. Najpierw 

należy pozyskać 4 mln 250 tys. zł. Tak było przedstawiane w informacji na każdej z Komisji. Te 4 

mln 250 tys. zł są podstawowym elementem, aby montaż finansowy inwestycji mógł dalej ruszyć.  

p. Anna Osłowska oznajmiła, że w tej kwocie jest zawarty tomograf i oddział 

geriatryczny.  

Starosta zapytał, co z tym wszystkim jeśli nie otrzymamy dofinansowania.  

p. Anna Osłowska powiedziała, że nie będzie oddziału geriatrycznego, a tomograf będzie.  

p. Agnieszka Malinowska oznajmiła, że może być oddział geriatryczny jeśli będzie 

kontrakt, ale nie będzie przymusu.  

Starosta powiedział, że przekazane było, iż dofinansowanie będzie napędem do realizacji 

tej inwestycji. Dodał, że chce być w porządku wobec samorządów.  

p. Agnieszka Malinowska oznajmiła, że ZOZ też chce być w porządku.  

Starosta powiedział, że możemy podjąć tylko te działania, na które pozwala nam 

zaistniała sytuacja. Możemy rozmawiać z bankiem, ogłosić przetarg, ale gdy nie uzyskamy 

dofinansowania warunki się zmienią.  

p. Anna Osłowska zapytała, czy w takim razie ZOZ posiada zgodę na rozpoczęcie prac. 

Starosta powiedział, że można ogłosić przetarg z klauzulą, że jeśli nie otrzymamy 

środków cała sytuacja ulegnie zmianie.   

p. Henryk Klimaszewski zaznaczył, że nie możemy zmienić ustaleń z samorządami.  

p. Agnieszka Malinowska powiedziała, że na Komisjach informowano, iż inwestycja 

rozbudowy szpitala będzie realizowana etapowo.  

Wicestarosta również uważa, że należy poczekać na rozstrzygnięcie konkursu.  

p. Anna Osłowska zauważyła, że o wszystkich trudnych sprawach trzeba mówić. Terminy 

są podane do RPO. To jest ostateczny czas, żeby zająć się inwestycją. Terminy zostały podane z 

nadzieją, że będziemy to robić. Wszystko w takim razie ulegnie opóźnieniu. Pani Dyrektor 

zakładała, że bez pośpiechu, ale ruszamy z tą inwestycją.  

Starosta powtórzył, że przekaz był jasny. Podstawowym argumentem był ogłoszony 

konkurs.  

p. Anna Osłowska przypomniała, że projekt jest po to, aby utrzymać działalność szpitala.  

Starosta zaznaczył, że problem ten dotyka wszystkich szpitali.  

p. Anna Osłowska raportowała, że wszystko jest przygotowane do rozpoczęcia inwestycji, 

takich argumentów używała na posiedzeniach wszystkich Komisji, w których uczestniczyła.  

Starosta przypomniał, że możemy wykonać tylko te czynności, na które w tej chwili 

możemy sobie pozwolić. Dodał, że odbył 2 spotkania z Wójtami i Burmistrzem w tej sprawie i 

należy pamiętać o ustaleniach z nimi.  

p. Anna Osłowska powiedziała, że Zarząd podejmuje decyzje, ale ona walczy o ten blok 

już od 12 lat. Inwestycję należy zrobić, zapłacono za projekt, dlatego myślała, że koncepcja nie 

zmieni się ze względu na RPO.  

Starosta powiedział, że każdy rozumie tą potrzebę, ale należy poczekać na rozstrzygnięcie 

konkursu. Musimy być wiarygodni. Dodał, żeby prowadzić rozmowy z bankami i dokonywać 

takich czynności, które nikogo nie obciążą. Bez dofinansowania będzie o wiele trudniej.  

p. Agnieszka Malinowska powiedziała, że dla niej stanowisko jest jasne, ale boi się, że 

wszystkie koszty wzrosną. Jednakże ZOZ zrobi tak, jak trzeba. 

Starosta powiedział, że można ogłosić przetarg z klauzulą, o której mówił wyżej, 

przygotować inwestycję, ale fizycznie z nią nie ruszać, do czasu rozstrzygnięcia konkursu.  
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd jednogłośnie zgodził się ze zdaniem Starosty, tj., że należy poczekać na 

rozstrzygnięcie konkursu. W międzyczasie natomiast realizować procedury 

zabezpieczone klauzulą o możliwości rezygnacji w przypadku nie uzyskania 

dofinansowania.  

 
p. Anna Osłowska i p. Agnieszka Malinowska opuściły salę obrad. 

 
Ad. II. 1. 1. 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie sprawozdania 

rocznego z wykonania budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 2016. Poinformowała, że plan 
dochodów budżetu powiatu po zmianach na dzień 31.12.2016 roku w kwocie 42.842.726,41 zł 
został zrealizowany w  wysokości 40.868.857,69 zł, tj. 95,39 % planu, z tego dochody bieżące 
wykonano w wysokości 38 725 845,57 zł, co stanowi 97,59%. Natomiast dochody majątkowe w 
kwocie  2 143 012,12 zł, tj. 67,83% planu. Plan wydatków budżetu na dzień 31.12.2016 r. wynosił 
ogółem 42 952 389,74 zł, z tego na wydatki bieżące przypadała kwota 38 039 526,44 zł, a na 
wydatki majątkowe 4 912 863,30 zł.  
Plan wydatków bieżących przedstawiał się następująco: 
- wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń  20 252 067,10 zł, 
- wydatki związane z realizacją ich statutowych zadań                                     6 608 702,35 zł,  
- dotacje na zadania bieżące                                  7 201 702,24 zł, 
- świadczenia na rzecz osób fizycznych                    2 065 988,75 zł, 
- wydatki na programy finansowane z udziałem środków o których mowa  
   w art.5 ust.1 pkt 2 i 3                                                                  1 593 888,00 zł, 
- wypłaty z tytułu poręczeń i gwarancji udzielonych przez JST,  
  przypadających w danym roku budżetowym                         47 000,00 zł, 
- na obsługę długu JST                    270 178,00 zł. 
Z wydatków majątkowych przypada na: 
- inwestycje i zakupy  inwestycyjne, w tym:               4 912 863,30 zł, 
 * wydatki na programy finansowane z udziałem środków o których mowa  
  w art.5 ust.1 pkt 2 i 3                                                              1 390 333,11 zł, 
- zakup i objęcie akcji i udziałów oraz wniesienie wkładów  
  do spółek prawa handlowego                              0,00  zł. 
 
Wydatki zostały wykonane w kwocie 38 752 078,42 zł, co stanowi 90,22 % planu rocznego, z 
tego: 
- wydatki bieżące  35 768 358,48 zł, tj. 94,03 % planu; 
- wydatki majątkowe 2 983 719,94 zł, tj. 60,73 % planu. 
 
Realizacja wydatków majątkowych ( inwestycyjnych) przedstawia się następująco: 
- opracowanie  proj. Ul. Kościuszki – plan 109.799,90 zł. nie wykonano. 
- przebudowa drogi Brzeźno Łyńskie- 368.372,45 zł wyk. 368.372,45 zł. 
- przebudowa dróg pow. w Rączkach – plan 2.273.707,84 zł., wykon. 2.054.151,39 zł. 
- opracowanie projektu pieszo rowerowego do dr kraj. Nr 7 – plan 10.000 zł, wyk. 9.102 zł; 
- budowa chodnika w ciągu drogi powiat. w Janowie – plan 20.000 zł., wyk. 19.680 zł.  
- przebudowa dróg Krokowo - Szkudaj-Powierż – 34.674 zł , nie wykonano. 
- przebudowa dróg Safronka-Janowiec Kościelny- Kuce – 355.659,11 zł. wyk.168.083,05 zł. 
- modernizacja systemu ogrzewania budynku ul.Murarskiej – plan 20.000 zł. , wyk. 17.044,55 zł. 
- zakup gruntów przy ul.Jagiełły ZSO – plan 5.000 zł., nie wykonano. 
- program ,, Cyfrowy Region” – 1.000.000 zł. nie wykonano. 
- zakup kserokopiarki  - plan 5.500 zł., wyk. 4.428 zł.; 
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- zakup licencji na program komp. – plan 5.000 zł. wyk. 4.858,50 zł.; 
- wdrożenie kompleksowe – plan 10.000 zł., nie wykonano; 
- modernizacja systemu budynku ZSO- plan 40.000 zł. wyk. 40.000 zł.; 
- remont i przebudowa kompleksu sport ZSO- plan 457.150 zł., wyk.100.000 zł. 
- dotacja na zakup diatermii dla ZOZ – plan 10.000 zł., wyk. 10.000 zł. 
- dotacja na dostosowanie budynku ZOZ do przepisów przeciwpożarowych- plan 100.000 zł, 

wyk.100.000 zł. 
- dotacja na zakup sprzętu medycznego ZOZ – plan 88.000 zł, wyk. 88.000 zł. 
 

Powiat Nidzicki na zaplanowane przychody w wysokości 1.011.987,33 zł, zrealizował kwotę 
1.511.308,24 zł, co stanowi 149,34 % planu i są to wolne środki, o których mowa w art. 217 ust. 2 
pkt 6 ustawy. Zaplanowany kredyt w wysokości 237.163,34 zł na dzień 31.12.2016 r. nie został 
zaciągnięty. 

Rozchody budżetowe zaplanowane w budżecie powiatu to spłata kredytów i pożyczki 
zaciągniętych w latach wcześniejszych na pokrycie deficytu budżetowego. Plan na 2016 rok w 
kwocie 902.324,00 zł, zrealizowano w wysokości 902.324,00 zł, co stanowi 100,00 %. 

Na dzień 31.12.2016 roku Powiat Nidzicki posiada zadłużenie z tytułu zaciągniętych 
kredytów i pożyczek w ogólnej wysokości 8.695.141,55 zł, co stanowi 21,28 % wykonanych 
dochodów budżetu. Stan zobowiązań wobec banków na koniec roku 2016 przedstawia się 
następująco: 
1) BGK w Olsztynie - 1.173.253,49 zł (zaciągnięty w 2009 r.); 
3) BGŻ w Działdowie - 4.120.269,80 zł (zaciągnięty w 2010 r.); 
4) Bank Pocztowy - 2.980.000,00. zł (zaciągnięty w 2011 r.). 
5) Narodowy Fundusz Ochrony  Środowiska i Gospodarki Wodnej - 421.618,26 zł (pożyczka 
zaciągnięta w 2013 r.). 
 

Odchylenia od planu dochodów bieżących występują w następujących pozycjach: 
- Wpływy z tytułu usunięcia, przechowywania i oszacowania pojazdów do których sąd orzekł 
przepadek na rzecz powiatu, są w trakcie egzekucji.  
Wykonanie na dzień 31.12.2016r. to kwota 16.973,94 zł,  tj. 2,71 % planu.  
   Przyczyną odchyleń od planu jest brak wpłat od osób, którym przechowywano pojazdy na 
parkingu strzeżonym.  

Odchylenia w planie dochodów majątkowych występują następująco: 
- nie otrzymano dotacji z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej w ramach programu 

modernizacji infrastruktury sportowej Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy na 
modernizację sali gimnastycznej i boisk trawiastych w kwocie 228.575,00 zł ze względu na 
późniejszy termin jej zakończenia. 

- nie otrzymano dotacji  z Regionalnego programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-
Mazurskiego „Cyfrowy Region" w kwocie 850.000,00 zł 

Odchylenia w planie wydatków bieżących wystąpiły m.in. z powodu mniejszej od 
planowanej liczby przekwalifikowania gruntów rolnych na leśne  w ramach PROW, braku 
odszkodowań za grunty przeznaczone w planie zagospodarowania przestrzennego pod drogi 
powiatowe lub na ich poszerzenie, które z mocy prawa stają się własnością Powiatu, braku wypłat 
z tytułu krajowych poręczeń i gwarancji oraz niewykorzystaniu rezerw zaplanowanych na 2016 r. 

Przyczyną odchylenia w planie  wydatków majątkowych było m.in. niezakończenie 
inwestycji pn. „Opracowanie projektu budowlanego na przebudowę mostu w ciągu ul. 
powiatowej Nr 3711N Tadeusza Kościuszki w lokal. 0+335 wraz z przebudową ulicy od km 
0+000 do km 0+705”, „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1558N Krokowo – Szkudaj – Powierż 
dł. 5,638 km wraz z opracowaniem dokumentacji projektowej” , nierozpoczęciem „Program 
Cyfrowy Region” oraz późniejszym rozpoczęciem remontu i przebudowy kompleksu sportowego 
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Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy – Etap II – na działkach nr 63/3 i 63/4 przy 
Jagiełły 2 w Nidzicy. 

W 2016 roku nie stwierdzono zagrożeń przy realizacji i wykonywaniu budżetu. 
Uwag i pytań nie było. Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 258/2017 w sprawie 

sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 2016, która 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. II. 1. 2. 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały w sprawie informacji o stanie mienia Powiatu 
Nidzickiego. p. Skarbnik poinformowała, że zasób nieruchomości Powiatu Nidzickiego obejmuje 
nieruchomości, które stanowią jego własność i nie zostały oddane w użytkowanie wieczyste. Na 
dzień sporządzenia informacji mienie Powiatu Nidzickiego stanowiło 597 działek ewidencyjnych o 
łącznej powierzchni 575,4549 ha. 

Z powyższych gruntów rozdysponowano trwale:                
- 24 działki o łącznej powierzchni 23,2900 ha (bez dróg) znajdują się w trwałym zarządzie 
(zał. Nr 1), 
- 7 działek o łącznej powierzchni  2,6279 ha znajduje się w nieodpłatnym użytkowaniu  
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy (zał. Nr 2), 
- 558 działek o łącznej powierzchni 548,7754 ha to drogi powiatowe (zał. Nr 3), w tym 255 
działki o łącznej powierzchni 265,6554 ha oddanych jest w trwały zarząd Powiatowemu 
Zarządowi Dróg w Nidzicy. 

Spośród nieruchomości stanowiących własność Powiatu Nidzickiego nie rozdysponowano 
trwale ośmiu działek o łącznej powierzchni 0,7616 ha (zał. Nr 4). 

Zarząd Powiatu w Nidzicy jest zarządcą drogi położonej w granicach działki nr 107/5 o 
pow. 0,01 ha położonej w obrębie Szemplino Wielkie gm. Janowo, stanowiącej własność osoby 
fizycznej. 

Zmiany, które nastąpiły  w stanie mienia Powiatu Nidzickiego w 2016 roku: 
1. Do zasobu nabyte zostały: 

1) działki 16/3 i 19/5 o łącznej pow. 0,8873 ha, położone w obrębie Rączki gm. Nidzica. 
Podstawa nabycia: decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego znak: IGR-
VIII.7531.2.28.2015.MK z 4 stycznia 2016 r. 

2) działki 62/4 i 62/6 o łącznej pow. 0,3162 ha, położone w obrębie Frąknowo gm. 
Nidzica. Podstawa nabycia: decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego znak: IGR-
VIII.7531.2.27.2015.MK z 4 stycznia 2016 r. 

3) działki 3/6 i 3/8 o łącznej pow. 0,2362 ha, położone w obrębie Frąknowo gm. Nidzica. 
Podstawa nabycia: decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego znak: IGR-
VIII.7531.2.27.2015.MK z 4 stycznia 2016 r. 

4) działka 356/2 o pow. 0,0185 ha, położona w obrębie Jabłonka gm. Nidzica. Podstawa 
nabycia: z mocy prawa na podstawie art. 98 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o 
gospodarce nieruchomościami, w związku z decyzją Burmistrza Nidzicy Nr 25/16 z dnia 
18 maja 2016 r. 

5) działka 181/6 o pow. 0,0701 ha, położona w obrębie Jabłonka gm. Nidzica. Podstawa 
nabycia: z mocy prawa na podstawie art. 98 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o 
gospodarce nieruchomościami, w związku z decyzją Burmistrza Nidzicy Nr 42/16 z dnia 
26 sierpnia 2016 r. 

2. Powiat Nidzicki przekazał w trwały zarząd Powiatowemu Zarządowi Dróg w Nidzicy działki 
wymienione w pkt 1 ppkt 1), 2) i 3)  - łącznie 6 działek o pow. 1,4397 ha. 

3. W wyniku przeprowadzenia prac związanych z podziałami i ustalaniem granic  nieruchomości 
stanowiących własność Powiatu Nidzickiego: 
1) przybyły 2 działki ewidencyjne, 
2) nastąpiła zmiana ogólnej powierzchni nieruchomości – przybyło 1,0181 ha. 
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Według stanu na dzień 31 grudnia 2016 roku Powiat Nidzicki uzyskał następujące dochody z 

mienia oraz wykonywania przez Starostę Nidzickiego zadań z zakresu administracji rządowej 
dotyczących gospodarowania nieruchomościami Skarbu Państwa:   
1. wpływy z opłat za trwały zarząd, użytkowanie, służebności i użytkowanie wieczyste 

nieruchomości – suma par. 0470 – 4 592,62 zł, 
2.  dochody z najmu i dzierżawy składników majątkowych oraz innych umów o podobnym 

charakterze – suma par. 0750 – 293 840,31 zł, 
3. wpływy ze sprzedaży składników majątkowych - suma par. 0870 – 53 392,80 zł, 
4. dochody związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych ustawami – suma par. 2360 – 126 217,03 zł. 
 
Zarząd bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 259/2017 w sprawie informacji o 

stanie mienia Powiatu Nidzickiego, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad. II. 2.  

p. Renata Mróz przedstawiła bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego za rok 2016. Zarówno aktywa jak i pasywa wyniosły 4.192.917,42 zł. Pani Skarbnik 

omówiła poszczególne pozycje w bilansie. 

Zarząd bez uwag zatwierdził przedstawiony bilans. 

 

Ad. II. 3.  

p. Renata Mróz przedstawiła pismo Banku Spółdzielczego w Nidzicy w sprawie obsługi 

bankowej budżetu w latach 2017-2020.  

p. Skarbnik poinformowała, że w związku z niskimi kosztami obsługi rachunków 

bankowych wszystkich jednostek powiatu (w okresie trwania umowy wyniosły 115,00 złotych), 

Zarząd Powiatu nie jest zobligowany do stosowania ustawy o zamówieniach publicznych oraz 

regulaminu zamówień publicznych przy procedurze wyboru kolejnego banku obsługującego 

budżet powiatu.  

Biorąc pod uwagę profesjonalną i dobrze zorganizowaną współpracę z Bankiem 

Spółdzielczym, Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził pozytywną opinię odnośnie 

przedłużenia z Bankiem Spółdzielczym w Nidzicy umowy na obsługę rachunków 

bankowych Powiatu Nidzickiego wraz z jednostkami podległymi w okresie od 1 lipca 

2017 r. do 30 czerwca 2020 r.  

 

Na salę obrad dołączyła p. Agnieszka Szczepkowska.  

 

Ad. III.  

p. Agnieszka Szczepkowska omówiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa Panu Zygmuntowi Mikołajewskiemu, reprezentującemu INSTYTUT 

ZRÓWNOWAŻONEGO ROZWOJU Sp. Z O.O., ul. Elewatorska 17 lok. 1, 15-620 Białystok. 

p. Kierownik oznajmiła, że upoważnienie to jest konsekwencją wyboru wykonawcy 

Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Nidzickiego na lata 2018-2021 z perspektywą na lata 

2022-2025 z przeprowadzeniem Strategicznej oceny oddziaływania na środowisko oraz 

opracowaniem Prognozy Oddziaływania na Środowisko Programu ochrony Środowiska dla 

Powiatu Nidzickiego na lata 2018-2021 z perspektywą na lata 2025.  



11 
 

p. Agnieszka Szczepkowska poinformowała, że wpłynęło kilkanaście ofert na to zadanie i 

ta okazała się być najkorzystniejsza.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki poprosił o podanie dokładnej wartości oferty.  

p. Kierownik odpowiedziała, że wartość oferty wynosi 5.412 zł. Dodała, że firma ma duże 

doświadczenie w tym zakresie, a niniejsze pełnomocnictwo niezbędne jest do sporządzenia 

przedmiotowego Programu Ochrony Środowiska. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 260/2017 w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa Panu Zygmuntowi Mikołajewskiemu, reprezentującemu INSTYTUT 

ZRÓWNOWAŻONEGO ROZWOJU Sp. Z O.O., ul. Elewatorska 17 lok. 1, 15-620 

Białystok. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 

p. Agnieszka Szczepkowska opuściła salę obrad, a dołączył p. Jacek Dłuski.  

 
Ad. IV. 1.  

p. Jacek Dłuski odwołał się do tematu zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1558N Krokowo – Szkudaj – Powierż dł. 5,638 km wraz z opracowaniem dokumentacji 

projektowej”. 

p. Dyrektor przypomniał, że prowadzono już postępowania w tej sprawie. Pierwsze w 

dniu 21.10.2016 r., wtedy najtańsza oferta wynosiła 2.264.000 zł. Następne postępowanie w dniu 

14.11.2016 r., najtańsza oferta wynosiła 2.133.000 zł. Ostatnie postępowanie z dnia 02.03.2017 r., 

gdzie najtańsza oferta wynosiła 2.728.000 zł. Dodał, że w budżecie powiatu na to przedsięwzięcie 

zabezpieczono 1.054.85 zł.  

p. Jacek Dłuski oznajmił, że w ramach posiadanych środków finansowych i składanych 

ofert nie jesteśmy w stanie zrealizować tego zadania.   

W związku z powyższym p. Dyrektor, jako przewodniczący Komisji Przetargowej złożył 

wniosek do Zarządu Powiatu i przedstawił projekt uchwały w sprawie unieważnienia  

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego nr 01/2017 przeprowadzonego w trybie 

przetargu nieograniczonego na zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1558N Krokowo 

– Szkudaj – Powierż dł. 5,638 km wraz z opracowaniem dokumentacji projektowej”. 

Następnie p. Jacek Dłuski zaproponował, aby rozwiązać umowę z Marszałkiem, 

przygotować odpowiednie dokumenty, poczekać na ogłoszenie konkursu w ramach PROW i 

złożyć stosowny wniosek na realną wartość tego przedsięwzięcia.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki poinformował, że odbył rozmowę z przedstawicielami 

Gminy Kozłowo na ten temat i ich stanowisko jest podobne. Dodał, że przekazanie 

dodatkowych środków na to zadanie byłoby trudne. Warto byłoby wykorzystać szansę 

pozyskania maksymalnych środków, tak jak zakładaliśmy to na samym początku.  

Starosta przypomniał, że oferty są ważne do końca miesiąca i należy podjąć decyzję w tej 

sprawie. Dodatkowy konkurs na pozyskanie środków ma być ogłoszony z końcem br.  

p. Henryk Klimaszewski zapytał, skąd wynikała kwota  1.054.85 zł na to zadanie.  

p. Jacek Dłuski oznajmił, że jedyną możliwością składania wniosków do Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich było posiadanie aktualnego pozwolenia na budowę lub programu 

funkcjonalno-użytkowego. My, nie posiadaliśmy pozwolenia na budowę i wybraliśmy program 

funkcjonalno-użytkowy. Z niego wynikała przybliżona wartość przedsięwzięcia.  



12 
 

Starosta Grzegorz Napiwodzki podsumował, że należy zabezpieczyć więcej środków, aby 

urealnić to zadanie. Starosta zapytał, czy ktoś z członków Zarządu ma inne propozycje.  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 261/2017 w sprawie unieważnienia  

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego nr 01/2017 przeprowadzonego w 

trybie przetargu nieograniczonego na zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1558N Krokowo – Szkudaj – Powierż dł. 5,638 km wraz z opracowaniem dokumentacji 

projektowej”. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.  

 
p. Jacek Dłuski opuścił salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz.  

 

Ad. V. 1. 1., Ad. V. 2. 1. 

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła uchwałę Zarządu Powiatu oraz projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczeń znajdujących się w 

budynku przy ul. Wyborskiej 12 stanowiącym własność Powiatu Nidzickiego, będącym w 

trwałym zarządzie Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy.  

Uchwały dotyczą pomieszczeń o łącznej powierzchni 52,60 m2 znajdujących się przy ul. 

Wyborskiej 12. Umowa zawarta ma być na okres 1 roku, na dotychczasowych warunkach – 600 

zł netto (miesięcznie). Pomieszczenia będą wynajmowane na rzecz Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Nidzicy, na potrzeby spotkań Klubu AA.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 262/2017 w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem pomieszczeń znajdujących się w budynku przy ul. Wyborskiej 12 

stanowiącym własność Powiatu Nidzickiego, będącym w trwałym zarządzie Zespołu 

Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. Stanowi ona załącznik do 

niniejszego protokołu. Jednogłośnie pozytywnie zaopiniował również projekt uchwały 

Rady Powiatu w tej samej sprawie.  

 

Ad. V. 1. 2., Ad. V. 2. 2.  

p. Iwona Urbanowicz przedstawiła uchwałę Zarządu Powiatu oraz projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia oraz przyległego placu, 

stanowiących własność Powiatu Nidzickiego, będących w trwałym zarządzie Centrum 

Kształcenia Praktycznego w Nidzicy.  

Uchwała dotyczy pomieszczenia o pow. 145,50 m2, znajdującego się w budynku 

położonym w Nidzicy przy ul. Wyborskiej 10 oraz przyległego placu. Umowa ma być zawarta na 

okres 3 lat, stawka 1.855,25 zł + VAT (miesięcznie) z firmą VIB-CAR Małgorzata Pietrzak.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 263/2017 w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem pomieszczenia praz przyległego placu, stanowiących własność Powiatu 

Nidzickiego, będących w trwałym zarządzie Centrum Kształcenia Praktycznego w 

Nidzicy. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. Jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniował również projekt uchwały Rady Powiatu w tej samej sprawie. 

 

Ad. V. 3.  
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p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że do Starostwa Powiatowego wpłynęło pismo od 

Burmistrza Nidzicy, w którym to Burmistrz poinformował, że wydał pozytywną opinię w sprawie 

sprzedaży gruntów, które przylegają do posesji naszego Szpitala.  

p. Kierownik przypomniała, że w związku z prośbą Pani Dyrektor ZOZ wystąpiliśmy do 

Burmistrza o rozważenie możliwości sprzedaży nam tych gruntów. Grunty przylegają do posesji 

Szpitala, jest to ok. 1900 m2 . Uznaliśmy, że ta prośba jest jak najbardziej zasadna i nabycie 

gruntów do naszego zasobu oraz przekazanie w użytkowanie dla ZOZ-u jest zasadne z uwagi na 

to, że grunty od kilkudziesięciu lat są użytkowane przez Szpital. Gmina podejmie stosowne 

działania w tym kierunku.  

p. Kierownik dodała, że wnioskowaliśmy o udzielenie 99% bonifikaty, ale Burmistrz w 

piśmie proponuje 90% bonifikaty.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd przyjął informację do wiadomości.  

 

p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad, a dołączył p. Sławomir Knapiński.  

 

Ad. VI. 1.  

p. Sławomir Knapiński przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru ofert złożonych w 

ramach otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych w 2017 roku.  

p. Inspektor poinformował, że na ten konkurs wpłynęła 1 oferta - Nidzickiego Funduszu 

Lokalnego, która spełniała wszystkie wymogi formalne i została wysoko oceniona.  

W związku z powyższym proponuje się przeprowadzenie zadania publicznego w 2017 

roku i udzielić dotacji na wsparcie jego realizacji w zakresie nauka, szkolnictwo wyższe, edukacja, 

oświata i wychowanie pod nazwą – program stypendialny – skierowany do uczniów szkół 

ponadgimnazjalnych Nidzickiemu Funduszowi Lokalnemu. Dotacja jest w wysokości 10 000 zł. 

Cały koszt przedsięwzięcia wynosi 15 000 zł.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 264/2017 w sprawie wyboru ofert 

złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych 

w 2017 roku. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. VI. 2.  

Następnie p. Sławomir Knapiński przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru ofert 

złożonych na realizację w 2017 roku zadania publicznego w zakresie działalności na rzecz 

organizacji pozarządowych i innych podmiotów prowadzących działalność pożytku publicznego.  

p. Inspektor poinformował, że na to zadanie wpłynęły 2 oferty: Nidzickiego Funduszu 

Lokalnego oraz Fundacji Nowoczesny Konin, która nie spełniała określonych wymogów. Oferta 

Nidzickiego Funduszu Lokalnego spełniała wszystkie wymogi i została wysoko oceniona. W 

oparciu o wypracowane opinie Komisji Konkursowej, postanawia się zatem zlecić Nidzickiemu 

Funduszowi Lokalnemu przeprowadzenie powyższego zadania w zakresie: 

- kultura, sztuka, ochrona dóbr kultury i dziedzictwa narodowego; 

- wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej; 

- działania na rzecz osób niepełnosprawnych; 

- ratownictwo i ochrona życia;  

Dotacja jest w wysokości 29.500 zł. Cały koszt przedsięwzięcia wynosi 55 000 zł.  
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Starosta Grzegorz Napiwodzki wyraził zadowolenie ze współpracy z Nidzickim 

Funduszem Lokalnym.  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 265/2017 w sprawie wyboru ofert 

złożonych na realizację w 2017 roku zadania publicznego w zakresie działalności na 

rzecz organizacji pozarządowych i innych podmiotów prowadzących działalność pożytku 

publicznego. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI. 3.  

p. Sławomir Knapiński przedstawił projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia kontroli 

doraźnej w szkołach i placówkach oświatowych niepublicznych dotowanych przez Powiat 

Nidzicki. 

p. Inspektor zaznaczył, że przedmiotem kontroli doraźnej będzie sprawdzenie zgodności 

sprawozdań ze stanem faktycznym, a w szczególności frekwencji w szkołach niepublicznych.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że w Powiecie Łódzkim takie kontrole są 

prowadzone systematycznie i są bardzo przydatne.  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 266/2017 w sprawie przeprowadzenia 

kontroli doraźnej w szkołach i placówkach oświatowych niepublicznych dotowanych 

przez Powiat Nidzicki. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.  

 

p. Sławomir Knapiński opuścił salę obrad.  

 

Ad. VII. 

p. Elżbieta Bieniek przedstawiła raport sanitarny za 2016 rok dotyczący obiektów, których 

organem założycielskim jest Powiat Nidzicki. Raport został sporządzony przez Państwowego 

Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Olsztynie. 

Kontrola była prowadzona w kilku segmentach przez: Oddział Higieny Komunalnej, 

Odział Higieny Pracy, Sekcję Nadzoru Sanitarnego Oddziału Higieny Żywności Żywienia i 

Przedmiotów Użytku, Oddział Higieny Dzieci i Młodzieży oraz Oddział Epidemiologii, w 

zależności od tego, co było przedmiotem kontroli.  

Kontrole prowadzono w naszych jednostkach podległych, tj.: Zespole Opieki Zdrowotnej 

w Nidzicy, Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy i Zespole Szkół 

Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie.   

W przypadku kontroli w Zespole Opieki Zdrowotnej prowadzonej przez Odział Higieny 

Komunalnej stwierdzono skażenie ciepłej wody użytkowej bakteriami z rodzaju legionella. 

Nieprawidłowości zostały usunięte.   

Oddział Higieny Pracy przeprowadził kontrole w następujących jednostkach: Zespole 

Opieki Zdrowotnej, Przychodni Rejonowej ZOZ, Powiatowym Zarządzie Dróg oraz Centrum 

Kształcenia Praktycznego w Nidzicy, w zakresie oddziaływania na wymagania higieniczne i 

zdrowotne środowiska pracy w zakresie przepisów BHP, narażenia pracowników na 

niebezpieczne nadczynniki chemiczne i biologiczne oraz identyfikowanie i w celu zapobiegania 

powstawaniu chorób zawodowych.  

W Centrum Kształcenia Praktycznego kontrole nie wykazały nieprawidłowości w zakresie 

BHP.  
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W Szpitalu Zespołu Opieki Zdrowotnej stwierdzono nieprawidłowości dotyczące, m.in. 

dokumentacji oceny ryzyka zawodowego narażonych osób na działanie szkodliwych czynników 

biologicznych oraz niebezpieczne substancje chemiczne oraz osób pracujących ze stężonym 

kwasem octowym. W związku z wydaniem decyzji administracyjnej w tej sprawie wykonano 

wszystkie zawarte w niej nakazy Wojewódzkiego Sanepidu. Poza tym we wnioskach zapisano, że 

na 2017 r. zaplanowano kompleksową kontrolę w ZOZ i Przychodni Rejonowej w Nidzicy. 

Sekcja Nadzoru Sanitarnego Oddziału Higieny Żywności Żywienia i Przedmiotów 

Użytku przeprowadziła kontrole w Zespole Szkół Rolniczych Ogólnokształcących w Jagarzewie 

oraz Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. Podczas kontroli nie 

wykazano niezgodności z przepisami prawa żywnościowego. Wszystkie wcześniejsze uwagi w 

czasie kontroli zostały zrealizowane. Stan sanitarno-higieniczny kontrolowanych obiektów można 

uznać za zadowalający.  

Oddział Higieny Dzieci i Młodzieży odbył kontrolę w Specjalnym Ośrodku Szkolno – 

Wychowawczym, Zespole Szkół Ogólnokształcących, Zespole Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących, Centrum Kształcenia Praktycznego, Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej, Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących. Wystąpiły drobne uchybienia, 

które w trakcie kontroli zrealizowano. Stan techniczno-sanitarny kontrolowanych placówek jest 

zadowalający.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd przyjął raport do wiadomości.  

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała:     Przewodniczący Zarządu 

/ - / Małgorzata Wojtaszewska  / - / Grzegorz Napiwodzki 

Z- ca Przewodniczącego Zarządu 

 / - / Lech Brzozowski 

 Członek Zarządu 

 / - / Robert Radzymiński 

 Członek Zarządu 

 / - / Henryk Klimaszewski 

 


